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Slovo na úvod ... 

 V poslednom čísle nášho časopisu M(Y)KOVÍNKA sme sa rozlú-

čili so školským rokom 2019/2020. Medzitým uplynuli letné 

prázdniny, v septembri sme sa na krátky čas znova stretli v škole 

a Covid-19 sa vrátil a my sme opäť zostali doma. A ďalšie letné 

prázdniny boli znova tu. 

 Žiaľ, Covid-19 je stále medzi nami, a aj keď školy nie sú uzav-

reté, platia neustále prísne hygienické pravidlá. Hneď pri vstupe 

do školy si musíme zmerať teplotu a vydezinfikovať ruky, počas 

celého pobytu v škole mať na tvári rúško, v triedach si je stále 

potrebné dezinfikovať lavice, často vetrať a po jedení použiť de-

zinfekčný gél, mydlo a papierové utierky.  

 

 

    O tom, čo sme stihli počas dištančného vzdelávania a čo nás 

čaká v budúcnosti s dozviete v tomto, štvrtom čísle M(Y)

KOVÍNKA.   
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 Čo nás čaká ... 

 

    Možno príde ďalšia vlna, ale teraz sme tu, školský rok 

2021/2022 začal a s ním množstvo školských a i mimoškol-

ských aktivít.  



STR AN A 2 M(Y)KO VÍN KA  

Nováčikovia Hotelovej akadémie 

 Od 2.septembra 2020 sa do školských lavíc posadili 70 prváci v odbore hotelová 

akadémia odboru, 28 prváci odboru kuchár, čašník a 11 prváci do učebného odboru ku-

chár, čašník. Tento rok sa na našej škole otvorilo aj nadstavbové štúdium, do ktorého na-

stúpilo 22 žiakov.  

 Triednictvo si prvýkrát skúsila Ing. Janette Brixová (triedna učiteľka I.A), okrem nej 

sa triednymi učiteľkami prvých ročníkov stali Mgr. Katarína Javorová PhD. (I.B), Mgr. Erika 

Švecová (I.C), Bc. Mária Chovancová (I.Am), Bc. Daniela Čentešová (I.Akč) a Ing. Zdenka 

Girethová (I.DS).  

 Pedagogický zbor v tomto školskom roku posilnili: Mgr. Katarína Hurbanová, a Ing. 

Pavlína Poláková.  

 Školským rokom 2019/2020 ukončila svoju dlhoročnú pedagogickú činnosť na na-

šej škole p. Katarína Kučerová a na jej miesto zástupkyne pre praktické vyučovanie nastú-

pila Mgr. Iveta Menyhartová. 

Šk. rok 2020/2021 

Šk. rok 2021/2022 

 V tomto školskom roku pokračujeme v obnove pedagogického zboru a namiesto 

kolegýň p. Ruženy Iľkovej, p. Albíny Kučerovej, p. Lidy Kalivodovej nastúpili noví kolegovia 

p. Anna Brunnerová, p. Jana Raganová a p. Ivan Belko. Na miesto hlavnej majsterky Valé-

rie Pluhárovej nastúpili p. Emília Bačová (odbor kuchár) a p. Mária Kurucová (odbor čaš-

ník/servírka). Rady posilnili p. Žaneta Svobodová, p. Jaroslava Valovičová a p. Natália Hra-

binská.  

 Študijný odbor hotelová akadémia bude navštevovať 70 prvákov, 24 prvákov nastú-

pilo do študijných odborov kuchár, čašník a 13 prvákov do učebného odboru kuchár, čaš-

ník. Aj tento rok sa na našej škole otvorilo nadstavbové štúdium, ktoré má 29 žiakov.  

 Triednymi učiteľmi prvých ročníkov sú: Ing. Kornélia Lohyňová (I.A), Ing. Pavlína Po-

láková (I.B), PhDr. Gabriela Jančovičová (I.C), Mgr. Anna Brunnerová (I.Am), Mgr. Milan Da-

nek (I.Akč) a Ing. Dana Koželuhová (I.DS).  
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Dňa 18.9.2020 sa v areáli školy zrealizovala v rámci projektu Naše 

mesto revitalizácia vnútrobloku školskej budovy hotelovej akadémie 

a okolia telocvične. Dobrovoľníci z firmy GGE pod vedením p. Kováči-

kovej a Javorovej vyčistili od buriny a odpadkov štyri zo šiestich 

„kóji“ a pripravili ich na priestor pre osadenie bylinkovej záhrady, 

pod oknami kuchynky na prízemí a vyčistili okolie chodníka a vonkaj-

šiu stenu telocvične od brečtanu a odpadu.  

STR AN A 3 

Projekt Bylinková záhrada 

Posledné dni školského roka 2020/2021 žiaci I.B, I.C a III.Am pod vedením p. uč. Javorovej, 

Haškovej a Švecovej strávili vonku pri práci na založení bylinkovej záhrady. Vďaka výhre v 

projekte Gesto pre mesto, ktorú vyhlásila Raiffeisen banka sme mohli nakúpiť vyvýšené zá-

hony, kompostér, zeminu, rastlinky a pracovné nástroje a ochranné pomôcky. Úrodu z nej 

môžu využívať všetci žiaci a učitelia školy. Kompostér zabezpečí ekologické spracovanie bio-

logicky rozložiteľného odpadu.  



STR AN A 4 

Mladý líder 2020 

M(Y)KO VÍN KA  

Matematický Klokan  

Úspechy našich študentov v šk.roku 2020/2021 

Každoročne sa naši žiaci zapájajú do medzinárodnej ma-

tematickej súťaže Matematický Klokan. V školskom roku 

2020/2021 sa súťaž organizovala online formou.  

Zúčastnilo sa jej 11 žiakov z rôznych ročníkov.  

Nela Valníčková z I.A triedy sa stala školským šampiónom 

súťaže (85.-88. miesto v SR vo svojej kategórií).  

 

Najúspešnejší absolventi vzdelávacích programov Junior Achievement Sloven-

sko mali možnosť zúčastniť sa skvelého podujatia Mladý líder 2020.  Stretnu-

tie sa konalo .....  

 Absolventi počas štyroch dní objavovali tajomstvá úspešného lídra. Mali 

možnosť zdokonaliť svoje schopnosti tímového rozhodovania a krízového ria-

denia. Podujatia sa zúčastnili aj naše úspešné študentky zo IV.B – Aneta 

Thinschmidtová a Nicole Šindlerová! 
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Projekt Environmentálna záťaž 

Do súťaže sa zapojili žiaci 1.ročníkov. Súčasťou projektu bolo vypracovať ID for-

mulár – dátum, lokalita, forma (napr. pneumatiky…) a doložiť fotodokumentáciu. 

 

Výhercovia:  

Trieda I.A: 1. Nina Gallová - Agátová, 2. Nela Valničková - Omastiná, 3.Christine 

Soviarova - Devínska kobyla 

Trieda I.B: 1. Lujza Kollárová - Lesopark Vrakuňa, 2.Tereza Hvoždárová - Devín, 

3.Eliška Filipová - Sandberg 

Trieda I.C: 1. Daniel Hübler - Stupava 

Trieda I.Ds: 1.Adam Veselý - Stupava 

 Každoročne sa naši žiaci z odboru kuchár zúčastňujú celoštátnej súťaže 

Skills Slovakia GASTRO Junior METRO CUP. Zo semifinále, ktoré sa konalo 

5.decembra 2020 sa do finále prebojoval aj náš žiak Štefan Béreš (III.Am). Kvôli 

pandémií sa muselo finále tejto prestížnej súťaže presunúť na 7. júna 2021.  

Štefan svojim jedlom: bravčová panenka údená na sene „sous vide, zelerové 

pyré, zeleninová redukcia, nakladaná kvaka, reďkovka, žihľavový olej získal 

3.miesto. Gratulujeme  . 

Skills Slovakia GASTRO Junior METRO CUP 
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Voľby do Žiackej školskej rady 2021/2022 

 Dňa 29.9.2020 sa na našej škole opäť konali voľby do Žiackej škol-

skej rady. Školským voľbám predchádzali triedne voľby, v ktorých sa volili 

triedni zástupcovia. V školskom kole kandidovalo 23 zástupcov tried, ktorí 

sa uchádzali o členstvo v ŽŠR.  

Členmi Žiackej školskej rady sa stali 11 kandidáti s najväčším počtom 

hlasov (sivé políčka).  Branislav Lupták a Branislav Borecký sa vzdali 

členstva v ŽŠR a namiesto nej nastúpili Nela Valníčková a Viktória  

Takáčová.  

Meno a priezvisko kandidáta Počet 

Borecký  Branislav   (IV.B) 105 

Š indlerova  Nicole   (V.B) 102 

Halus ka Martin   (III.A) 89 

Thinschmidtova  Aneta    (V.B) 82 

Zají c kova  Petra    (IV.A) 78 

Fajkusova  Nina   (III.Am) 69 

Orsza g Šamuel    (IV.C) 65 

Langerak Jeremý Ju lius   (IV.Am) 63 

Janotova  Andrea   (V.C) 56 

Masarýkova  Nina   (III.C) 55 

Lupta k Branislav (V.A) 53 

Taka c ova  Vikto ria   (IV.A) 52 

Valní c kova  Nela    (II.A) 52 

La sik Šebastian Juraj (III.B) 52 

Mihal Ja n   (I.C) 48 

Chorva tova  Michaela Miriam   (I.A) 44 

Ides ic Šamuel   (I.Am) 43 

Šupekova  Šaskia (II.C) 42 

Klí ma Šamuel (II.Am) 41 

Tuz inska  Ema    (II.B) 37 

Š ipos ova  Nata lia (I.DŠ) 35 

Holazova  Tere zia   (II.Akc ) 31 

Budaýova  Šofia   (I.Ds) 29 
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Prvý krát prebehli celé voľby elektronicky  

Program Žiackej školskej rady 2021/2022 

OKTÓBER 2021  
 
27.10.2021 – Halloweensky deň -den  v maska ch (z iaci a uc itelia)   
 
Paletove  sedenie pre z iakov—oddýchove  zo ný (pribez ne poc as cele ho s k.roka) 
 
NOVEMBER 2021 
 
10.—16.11. 2021 — zvierka pre zvierací  u tulok v spolupra ci so Šlobodou zvierat,  
Švetový  den  dobrosrdec nosti 
 

18.11.2021—ku sviatku Medzina rodne ho dn a s tudentstva—RETRO DEŇ 
 

DECEMBER 2021 

6.12.2021—Mikuláš Z Š R 
 
7.—15.12.2021—su ťaz  „Najkrajs ia Vianoc na  vý zdoba“ 
 
Vianoc ne  pozdravý pre seniorov 
 



 

troch učiteľov anglického jazyka na našej škole, ako vnímajú svoju profesiu. 

 

Pani Mgr. Viera Gregorová je učiteľka 

anglického jazyka celý život. Na našej 

škole vyučuje angličtinu žiakov všetkých 

študijných a učebných odborov naprieč 

všetkými ročníkmi od roku 2016. Svoje 

pedagogické skúsenosti nadobudla na 

rôznych typoch stredných škôl, a preto 

sa jej pýtame:  

 

R: Pani učiteľka, učili ste aj na gymnáziu, aký je rozdiel medzi žiakmi strednej 

odbornej školy a gymnáziom.? 

V.G.:  Veľký. Ale všade sú žiaci, ktorí sa chcú učiť a majú dobré výsledky, aj 

žiaci, ktorí zbierajú len známky a na vzdelaní im nezáleží. 

R: Odjakživa ste chceli byť učiteľkou anglického jazyka? 

V.G.: Nikdy som nechcela byť učiteľkou.   Mojím snom bolo pracovať ako vete-

rinárka, pretože  mám vzťah k zvieratám. 

R: Učili se po anglicky aj svoje vlastné deti? Rozprávali ste sa s nimi doma po 

anglicky, aby boli bilingválne? 

V.G.: Snažila som sa.  

STR AN A 8 M(Y)KO VÍN KA  
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Pán Mgr. Milan Danek je najmladší učiteľ na Hotelovej 

akadémii Mikovíniho 1. Zaujímavosťou je, že ešte pred 

niekoľkými rokmi navštevoval túto školu ako žiak. Bude 

nám odpovedať čerstvý absolvent vysokej školy, ktorý 

nastúpil do svojho prvého učiteľského zamestnania.  

R:  Pamätáte si svojich učiteľov anglického jazyka na 

tejto škole?  Koho? 

M.D.: Pamätám si na všetkých učiteľov. Konkrétne na 

angličtine som postupne mal na tejto škole troch. Najskôr to bola pani Papetti, 

ale potom, myslím v druhom ročníku, moju triedu dostala pani Švecová. Po-

sledné dva roky v nadstavbovom štúdiu nás angličtinu učil a zároveň bol naším 

triednym učiteľom pán Slávik.  

 R: Keďže ste študovali učebný odbor kuchár—čašník,  prečo ste si nakoniec 

vybrali povolanie učiteľa  a nezamestnali ste sa v gastrooblasti? 

M.D.: Zrejme som vo svoje gastronomické schopnosti nemal až takú dôveru, 

aby som ich začal využívať na profesionálnej úrovni. Štúdium v tomto odbore 

ma určite bavilo, zaujímalo a bolo pre mňa do bežného života aj prakticky prí-

nosné. Počas štúdia som si ale uvedomil, že svoju kariérnu budúcnosť by som 

vedel pripraviť skôr niekde do oblasti angličtiny. 

 R: Aké známky ste mali z angličtiny na SŠ? 

M.D.: Jednoznačne to boli prevažne jednotky a zriedkavo sa možno prihodila 

nejaká dvojka. S angličtinou som sa v podstate stretával už od skorého detstva 

cez množstvo hier, filmov, seriálov a videí a to, čo som touto cestou pochytil, mi 

pomohlo obrúsiť a dať do poriadku škola a krúžky angličtiny na ktoré som 

v detstve chodil. Pamätám si, že už na základnej škole bola angličtina predme-

tom, ktorý mi išiel najlepšie a nepamätám si, či som z nej niekedy dostal hor-

šiu známku ako trojku. Kiežby som to tak bol mal aj s ostatnými predmetmi. 

STR AN A 9 



 

ako učiteľa je si znalosti v týchto oblastiach prehĺbiť. S učením žiakov som 

iba začal a ešte je asi priskoro hovoriť, či je učiteľstvo môj životný cieľ, ale za-

tiaľ je to určite povolanie, ktorému sa chcem dlhodobo venovať a zatiaľ ani 

nepremýšľam, že by som toto smerovanie zmenil.  

 

Pán Gregory Hywel je jediný native speaker na na-

šej škole. Pochádza z USA, z New Jersey a na Slo-

vensku žije so svojou manželkou a deťmi od roku 

2005. Pred tým, ako nastúpil na našu školu, učil 

angličtinu na ZŠ Jasenová.  

Pôvodným povolaním nie je učiteľ, ale projektový 

manažér.  

                                                                                                          

R: Čo vás priviedlo na Slovensko? 

G.H.: Moja manželka je Slovenka. Predtým sme 20 rokov bývali v USA. 

A prečo sme sem prišli.....to je otázka?  (Smiech) 

 

R: Prečo ste sa stali učiteľom anglického jazyka na Slovensku? 

G.H.:  Som native speaker, nie učiteľ, a mám rád učiť deti môj rodný jazyk. 

 

R: Čo sa vám páči v našej škole?  

G.H.: (smiech) Je tu zaujímavá atmosféra, lebo je to hotelová akadémia, nie 

je to taká typická škola. Len z hodiny na hodinu a stále v triede. A je tu dobrý 

kolektív kolegov. 

 

STR AN A 10 M(Y)KO VÍN KA  
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Klub mladého hoteliera 

Členovia KMH sa stretávajú pravidelne, najmä v kuchynke č.4, kde pripravujú chutné pokr-

my, a tým sa zdokonaľujú vo svojom kuchárskom a cukrárskom umení.  

V školskom roku 2021/2022 p.uč. Čentéšová, Prochácová a Javorová pripravili pre členov 

KMH rôznorodý program a nebude len o varení. 

SEPTEMBER 2021:   charitatí vna zbierka Biela Pastelka. 

OKTÓBER 2021:   charitatí vna zbierka Liga za dus evne  zdravie, 

 oslava Halloweenu – výreza vanie tekví c, vý roba svietnikov. 

NOVEMBER 2021:  zbierka pre zvieracie u tulký,  

    workshop – zdobenie medovní kov v Ú ĽÚV-e. 

DECEMBER 2021:  vianoc ný  ŠWAP trh, 

    na vs teva Vianoc ný ch trhov v BA, 

    vý roba vianoc ný ch darc ekov pre Domov Šeniorov. 

JANUÁR 2022:  predna s ka a workshop „Neplýtvajme s jedlom“, 

    spustenie projektu „NEPLYTVAJME...!!!“. 

FEBRUÁR 2022:  „Valentí nske srdcia“ – obdaruj toho, na kom ti za lez í , 

    na vs teva gastronomicke ho kurzu. 

MAREC 2022:   u prava a starostlivosť o býlinkovu  za hradu, 

    na vs teva kultu rneho podujatia, 

aktivitý projektu „NEPLYTVAJME...!!!“..  

APRÍL 2022:   „Tý z den  zdravej vý z ivý“ s kolský  Štreet Food, 

predna s ka a workshop – zdrava  vý z iva, 

aktivitý projektu „NEPLYTVAJME...!!!“, 

u prava a starostlivosť o býlinkovu  za hradu,  

    spracovanie u rodý z býlinkovej za hradý. 

MÁJ 2022:   u prava a starostlivosť o býlinkovu  za hradu,  

    spracovanie u rodý z býlinkovej za hradý, 

 na vs teva komunitný ch za hrad (Nova  Cvernovka). 

JÚN 2022:   oslava MDD – piknik pre z iakov 1.roc ní kov, 

    u prava a starostlivosť o býlinkovu  za hradu,  

    spracovanie u rodý z býlinkovej za hradý,  

    na vs teva kaviarne/cukra rne, 

    piknik v prí rode pre c lenov KMH. 

24. septembra 2021 sa žiaci IV.B a IV.C 

triedy zúčastnili charitatívnej zbierky pre 

nevidiacich a slabozrakých Biela Pastelka.  

Podarilo sa im vyzbierať 503,16 Eur.  



Oficiálna ceremónia odovzdávania certifikátov úspešným účas-

tníčkam DofE sa kvôli korone neuskutočnila. Tak sme naše ús-

pešné Dofáčky odmenili na pôde školy.  

STR AN A 12 

DofE 

M(Y)KO VÍN KA  

Dofáčky z roku 2020  

Bronzová úroveň—dobrodružná expedícia DofE: 
Účastníci dobrodružnej expedície: Ema Patrícia Vaneková, Michaela Štefanovičová, Andrea 

Janotová, Barbora Hlušeková, Martin Haluška.  
 

Meno skupiny: Šišky 

Bronzoví Dofáci absolvovali svoju dobrodružnú expedíciu ešte na konci minulého školského 

roka (4.-5.6.2021). Nováčikovia v rodine účastníkov projektu DofE (Cena vojvodu 

z Edinburghu) si nabrali ozaj veľké sústo. Napriek ich minimálnym skúsenostiam s turistikou 

vybrali si na svoju expedíciu skutočne náročnú trasu z Rače v Bratislave išli do Borinky 

a naspäť do Bratislavy do Krasňan. 

Napriek prekážkam sa im to podarilo zvládnuť na výbornú a do cieľa dorazili a svoj cieľ splni-

li.  

Gratulujeme vám!  

Pár slov o expedícii a pocitoch z nej nám porozprávala jej členka Miška Štefanovičová: 

Pre mňa osobne bola dobrodružná expedícia nová skúsenosť. Nechodím na dlhé turistiky, 

ale teraz som sa musela prekonať.  

Na začiatku sme netušili čo nás čaká, preto sme išli s radosťou a myšlienkou, že sme nepre-

konateľne dobrí turisti a nič sa nám nemôže stať. Veľmi sme sa smiali už na začiatku, kde 

sme zle odbočili, ale smiech nás prešiel po prvom ani nie veľkom kopci, kedy sme ostali za-

dýchaní a nechcelo sa nám moc ísť ďalej. Kvôli našej zlej orientácií sme sa stratili aj na dru-

hej odbočke. Kráčali sme pol hodiny a stále nič nenachádzali. Našťastie sme stretli dve star-

šie panie, ktoré sa v okolí vyznali a poradili nám kadiaľ sa dostaneme na správnu cestu. Tak 

sme si vydýchli, že nás zachránili a pokračovali ďalej.  

Cesta na Biely kríž sa mi páčila najviac. Síce to bol trochu strmý kopec, ale prešlo to rýchlo, 

pretože sme sa rozprávali a zároveň sa zbližovali. Okolie žiarilo krásami zelene a výhľad bol 

ako z rozprávky. Na tejto ceste sme stretli aj srnky. Na zvieratá sme mali šťastie, pretože 

sme videli aj kozy, žaby a mnoho ďalších. Od psa sme sa nevedeli pohnúť, taký bol zlatý.  
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Strieborná úroveň—dobrodružná expedície DofE: 

Posledný augustový víkend naše piatačky Aneta Thinschmidtová a Nicole Šindlerová s 

bývalými študentkami Lenkou Hencovou a Gabikou Bušovou absolvovali svoju kvalifi-

kačnú expedíciu v rámci striebornej úrovne programu DofE.  

Počas prvých dvoch dní splavili po Malom Dunaji 55 kilometrov. Tretí deň odložili svoje 

kajaky a prešli peši ďalších 23 km. Dievčatá sa zhodli na tom, že to bolo veľmi náročné 

a všetky štyri si siahli na dno svojich fyzických síl. Celú expedíciu im neuľahčilo ani zlé 

počasie. Pri splave ich sprevádzal silný dážď, vďaka ktorému sa stala expedícia aj psy-

chicky náročnou. Dievčatá však zvládli prekonať všetky prekážky a úspešne dorazili do 

cieľa. 

Keďže sme neboli takí zbehlí turisti, stratili sme sa ešte raz. Našťastie sme v poriadku 

dorazili do cieľa prvého dňa pod hrad Pajštún, ktorý sme predtým zdolali. 

Pre mňa bol zážitok spať v lese. Na druhý deň už nám tak veselo nebolo. Mali sme otlaky 

a nevedeli sme sa dočkať konca trasy. Našou jedinou pozitívnou záchranou bola pašté-

ta.   

Táto expedícia si nás poriadne preskúšala, napr. či sa dokážeme popasovať s rôznymi 

neštandardnými situáciami a či sa na seba môžeme spoľahnúť. Občas s komplikáciami 

a zúfalstvom, ale úspešne sme expedíciu všetci zvládli. Odporúčam tento zážitok každé-

mu, kto váha.  
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M(Y)KO VÍN KA  

Zlatá úroveň—dobrodružná expedícia DofE: 
Účastníčky dobrodružnej expedície: Katarína Antalová (Levoča), Kristína Farkašová (Dolný 

Kubín), Michaela Kardohelyová (Štós), Soňa Stankovičová (Krupina) a Sára Popovičová 

(Bratislava).  
 

Meno skupiny: Bludičky 

25.—28.6.2021 absolvovala dobrodružnú expedíciu na Zlatej úrovni naša 

najstrieľanejšia „Dofáčka“ Sára Popovičová. Spolu s dievčatami z celého Slo-

venska prešli Štiavnické vrchy zo Žarnovice, cez Kopanice, Počúvadlo až do 

Banského Studenca. Spolu to bolo vyše 100 kilometrov !!!  

 

 

 Každý by mal minimálne raz v živote 
absolvovať zážitok, ktorý ho dotlačí 
až na pokraj vlastných síl a možností .  

Upevní to charakter a zocelí telo! 

CEREMÓNIA 2021 

5.10.2021 prijali účastníci Bronzovej a Striebornej úrovne 

projektu DofE pozvanie na červený koberec na BSK a pre-

vzali si ocenenia za úspešné absolvovanie projektu.                                                           

Gratulujeme!  

Sárin odkaz pre „Dofákov“: 
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V školskom roku 2021/2022 sa do programu DofE prihlásilo neuveriteľné množstvo žia-

kov našej školy. Samozrejme sa tešíme a držíme im palce, aby vydržali do konca a mohli 

sa tešiť zo svojich úspechov.  

Nájdi nové záľuby,  

spoznaj nových priateľov,  

rozvíjaj sa a objav samého seba.   

Zaži nové zážiky! Zaži DofE!  

 

Bronzová úroveň 

Christine Soviarová, II.A 

Diana Šarkoziová, III.A 

Eliška Filipová, II.B 

Tereza Hvoždarová, II.B 

Emma Tužinská, II.B 

Nela Valníčková, II.A 

Nina Gallová, II.A 

Ondrej Orechovský, II.B 

Rebeka Halászová, II.A 

Sara Kazimi, II.A 

Silvia Kovácsová, II.A 

Viktória Škorvagová, III.A  

 

Strieborná úroveň 

Barbora Hlušeková, III.A 

Ema Patrícia Vaneková, IV.C 

Filip Salay, II.A 

Katarína Ferdicsová, III.A 

Martin Haluška, III.A 

Michaela Štefanovičová, IV.C 

Nikola Kubová, IV.C 

Oliver Peško, II.A 

 

Zlatá úroveň 

Sára Popovičová 

https://www.dofe.sk/sk/ 

https://www.facebook.com/DofE-Mikov%C3%ADnka-106704494574919 

https://www.instagram.com/dofe_mikovinka/ 



V ďalšom čísle sa dočítate: 

 Úspechy našich žiakov 

 DOD 

 Župné dni  2021 

 KMH—aktivity 

 Projekty na škole 

 ŽŠR informuje  

 Novinky v DofE 

 Rozhovor s ...  

 ... a iné  

Na časopise spolupracovali: Nicole Šindlerová, Sára Popovičová, Michaela Štefanovičová, Štefan 

Béreš, Viera Gregorová, Milan Danek, Gregory Hywell, Daniela Lonská. 

Koordinátor časopisu:  Eva Hašková 

  haskova.evka@gmail.com 

Úprava časopisu:  Katarína Javorová 

  javorova.ha@gmail.com 

 

Na akú otázku nikdy nemôžeš odpovedať áno?  

Odpoveď: Už spíš?  

Je tu jednoposchodový dom, v ktorom je všetko žlté. Žlté steny, žlté 

dvere, žltý nábytok. Akej farby sú schody?  

Odpoveď: žiadne - je to jednopodlažný dom. 

Aký vynález vám umožní pozrieť sa priamo cez stenu? 

Odpoveď: Okno  

Čo sa nedá dať do hrnca? 

Odpoveď: Jeho veko  

Patrí ti, ale iní ľudia ju používajú viac ako ty. Čo je to? 

Odpoveď: Tvoje meno 

Čo má slová, ale nikdy nehovorí? 

Odpoveď: Kniha  

Ak sú tri jablká a dve si odnesiete, koľko máte jabĺk? 

Odpoveď: Máte dve jablká.  
Čo by ste našli uprostred Toronta?  

Odpoveď: písmeno o.  

Davidovi rodičia majú troch synov: Jána, Patrika a ako sa volá tretí syn?  

Odpoveď: David.  

https://trendweb.sk/wp-content/uploads/2018/12/hadanka-logicka-hadanka-obrazkovy-test.jpg 


